
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 6. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 97
Kan ministeren oplyse, hvor mange midler der samlet set årligt bruges på fol-
keskolens musikundervisning, hvordan brugen af disse midler specifikt forde-
les på klassetrin, samt hvor mange af midlerne, der går direkte til undervis-
ning, og hvor mange, der går til bygninger, udstyr, administration, vedligehol-
delse m.m.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette
Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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